



SKANDERBORG SKAKKLUB

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 09.08.2022 kl 19.00 hos Torkild

- Kristiansbakken 24, 8660 Skanderborg

Deltagere: Torkild, Morten fra kl 20.45, Jonas, Anders N, Kai (ref).

Deltager via Teams: Claus

Afbud: Bjarne R

Dagsorden:

1. Opfølgning på referat af 12.05.2022
 - a. Ingen kommentarer
2. Økonomi, budget
 - a. Budget 2022+2023
 - i. Vi har igen i år afsat en del penge på budgettet til næste år hvor vi har 100 års jubilæum. Vi har en gruppe som er i gang med at planlægge hvad der skal foregå næste år.
 - b. Dansk Skaksalg
 - i. Dansk Skaksalg lukker. Vi har indkøbt noteringsblokke mm således at vi ikke har penge til gode hos Dansk Skaksalg.
3. Smuk skak GM turneringen
 - a. Den er nu på plads med 10 deltagere, og 2 af klubbens egne spillere har mulighed for at score en GM norm. Vi mangler fortsat overnatning til en spiller. Opsætning af live brætter står Morten for, og Jonas hjælper til hermed.
 - b. Vibeke har tilbudt at have 3 af spillerne boende, hvilket hjælper os utroligt meget. Der er stor anerkendelse fra bestyrelsen herfor.
 - c. Kristian Overgaard er meddommer til turneringen, og får her mulighed for at få sin anden kvalifikationsturnering som International dommer.
 - d. Til GM turneringen byder Torkild velkommen.
4. Smuk Skak EMT turneringen, Morten Børup Skolen
 - a. Der kommer vist et filmhold som Claus koordinerer optagelserne med, og Claus tager også selv nogle billeder. Filmholdet vil bruge optagelserne ifm et tema som de arbejder på (noget om tankevirkosomhed).
 - b. Kai snakker med Kristian Overgaard omkring hvem der byder velkommen.
 - c. Der laves lidt sidepræmier af ukendt indhold, 4 præmier der uddeles inden runderne 2-5. Kai finder på ideer.
 - d. Det er Torkild og Bjarne der styrer køkken mm; det er primært lørdag og søndag til frokost der er behov for køkkenhjælp. Claus hjælper også til.
 - e. Skilte til dørene og andre vejledninger har Torkild klar.
 - f. Opstilling af borde, brætter, brikker mm starter fredag 19. kl 15.00, og nedtagning foretages søndag den 21. kl ca. 20/21 efter præmieuddelinger.
 - g. Præmieuddeleren er Kai med support fra Torkild.
 - h. Torkild sender en "opfordring" til klubbens spillere om at deltage i EMT-en, da der pt kun er få af klubbens egne spillere tilmeldt.

5. Smuk Skak hjemmeside
 - a. Vi har en "hjemmeside" med smuuskak.dk der henviser (link) til Smuk Skak EMT turneringen.
 - b. Morten laver et menupunkt til Smuuskak (på hjemmesiden).
6. Opfølgning på Brainstormmødet
 - a. Bestyrelsen havde et rigtig godt brainstormmøde den 3.8.2022, hvor der kom mange konstruktive ideer frem. Af disse mange punkter vælger vi at fokusere på følgende punkter i første omgang:
 - i. Vi skal have et link på vores hjemmeside der adresserer nye medlemmer. Jonas og Anders laver et oplæg hertil som sendes til Kai. Efterfølgende får Morten lavet link hertil på forsiden af hjemmesiden.
 - ii. Der skal laves en "teaser" som skal udsendes – formodentlig lignende det der laves under punkt 6.i. Det tager Jonas sig af, og afstemmer med Kai, da der er økonomi heri.
7. Turneringskalenderen næste sæson
 - a. Turneringskalenderen er blevet opdateret. Vi forventer at vores klubaftener om tirsdagen kan bestå af 4 ben:
 - i. 17.30 -18.15 Undervisning af spillere med rating op til ca. 1300 i rating.
 - ii. 18.30 Klubturnering / Byturnering
 - iii. 18.30 2. holdsturnering , evt som åben EMT (afhængig af eget antal deltagere). Torkild mailer "2. holdspillere" for deres interesse herom.
 - iv. 18.30 Cafe skak / udviklingskak / skakanalyse for de spillere som i stedet for at spille kampe, ønsker at udvikle deres skakmæssige formåen. Desuden vil nye spillere kunne indgå i denne udvikling uanset hvornår på året spilleren tilgår klubben. Der vil være spillere fra klubben med "højere rating" tilgængelig disse aftener.
 - b. "Ligaaftener" skal have et andet navn, da det åbenbart misforstås som om at det ikke er for alle klubbens medlemmer. Det kommer fremover til at hedde "Temaaften".
 - c. Torkild får aftalt med Klaus Berg og ligaspillerne hvilke torsdage aftener og hvilke temaer der skal afvikles inden nytår.
8. Dokumentdeling
 - a. Vi har nu oprettet Google Drive som bestyrelsen har adgang til og hvor vi i bestyrelsen kan dele dokumenterne. Kai og Torkild finder ud af hvordan strukturen skal være.
9. Eventuelt
 - a. Vi har købt nye "gennemsigtige" plastikkasser til afløsning for "uigennemsigtige" tunge trækasser, og de er nu taget i anvendelse i skabene.
 - b. **Jonas** får lagt et indlæg på foreningen: Skanderborg Hjælper Ukraine, Facebook gruppe.
10. Næste møde
 - a. 23. august kl. 18.30 evt 20.00 i klubben (tidspunkt afhængig af hvor mange der kommer til denne første klubaften).